
 
 
 

Protokół Nr 31/2010 
z posiedzenia XXXI Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia 15 czerwca 2010 roku 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10.01 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 2010. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcia posiedzenia XXXI Sesji Rady Gminy dokonał Pan Sławomir Podpora – 
Przewodniczący Rady Gminy. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 
 
Ad.2. Pan Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. Na stan 15 radnych obecnych jest 13. 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.3. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
 
P. Przew. zapytał, czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad. 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Smyk – czy było posiedzenie Komisji Budżetowej. Nie było.  Nie powinno być zmian w 
budżecie bez Komisji Budżetowej. 
P. Abramczyk – sesja jest zwołana po to, żeby wprowadzić do budżetu pieniądze na wypłatę diet dla 
członków Obwodowych Komisji Wyborczych w związku z wyborami prezydenckimi. Przy okazji 
jeszcze kilka zmian proponujemy wprowadzić do budżetu. 
Zmian w porządku obrad nie zgłoszono.  
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Sesji. 
 
P. Przew. – protokół z poprzedniego posiedzenia sesji  był wyłożony do wglądu. Nie wniesiono 
żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia sesji głosowało 13 radnych. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 
Ad.5. Interpelacje i zapytania radnych. 
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Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
P. Smyk – kiedy ten zakup przystanków będzie załatwiony.  Już chyba najwyższy czas. 
P. Mroczkowski J. – konieczny jest przepust na Skłudach, za panem Skrzeczem. W piątek tam 
byłem, droga jest nieprzejezdna, rolnicy się skarżą. Tam było chyba trochę zaczęte , ale nie 
skończone, więc koniecznie trzeba to zrobić. Druga sprawa, to na wysokości szkoły w Psarach, na 
odcinku 30 metrów trzeba pogłębić  rów, bo tam popiół i śmieci ze szkoły wysypywali i to 
zablokowało przepływ wody. 
P. Radecki –  koło P. Wóltańskiej zostały wyrwane dwa dołki, więc trzeba naprawić i zabezpieczyć. 
Druga sprawa to dziura jest na mostku za Ciółkowem, poza tym droga tzw. Ciółkówka, o której 
mówię wielokrotnie,  trzeba ją w końcu zrobić. 
P. Oleksa – co z  realizacją drogi Psary Nowiny,  czy coś w tym temacie już wiadomo. Poza tym  
trzeba porównać tą drogę, bo wyrwy powstały po tych deszczach, przynajmniej  żwiru nawieść. 
P. Pudlis – czy coś się dzieje z kanalizacją w Sadykrzu. Pan Wójt lekceważy sobie tą sprawę. I 
trzeba wyjaśnić sprawę ze świadectwami za świnie. Wszędzie płacą inaczej. Trzeba zaprosić kogoś 
na Sesję, niech wyjaśni ludziom tą sprawę. 
P. Łach – my prosiliśmy o żwirowanie dróg na Mokrusie, a jest nawiezione piachu do tynku. Można 
poważny wypadek tam spowodować, samochody się zakopują. 
P. Jarosik – czy Pan Wójt może przysłać kogoś do Bartodziej, żeby trochę krzaków wyciąć, bo jak 
będą żniwa,  to duże maszyny nie przejadą. 
P. Przew. RG – koło P. Kostruskiego trzeba przepust zrobić, bo tam teraz woda jeszcze bardziej 
podmywa i zasypać wyrwę na drodze na Tocznabiel, bo jest naprawdę niebezpieczna. Jak wygląda 
sprawa budowy  drogi na Tocznabiel . 
 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 2010. 
 
Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P. Abramczyk – proponujemy wprowadzić  jeszcze dwie zmiany, które nie są uwzględnione w 
materiałach, które Państwo otrzymali, ponieważ na moment przygotowywania materiałów nie 
miałam jeszcze decyzji, jeśli chodzi o środki na diety dla komisji obwodowych. Jedną ze zmian jest 
przeniesienie środków  z działu Administracja 750 – Usługi remontowe w kwocie 15.000,00 zł z 
przeznaczeniem na żwirowanie dróg gminnych, ponieważ wiadomo jaka była zima i te środki 
przeznaczone na żwirowanie dróg poszły na odśnieżanie tych dróg, więc teraz trzeba tych środków 
dołożyć. Ponadto plan dochodów zwiększa się o kwotę 6.930,00 zł – dotacja z Krajowego Biura 
Wyborczego z przeznaczeniem na wypłaty diet dla członków komisji obwodowych.  
Następnie P.Abramczyk omówiła zmiany w dochodach i wydatkach oraz uzasadnienie do tych  
zmian zgodnie z projektem uchwały, którą radni otrzymali. Uzasadnienie omówionych zmian 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
P. Abramczyk odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXXI/200/2010 Rady Gminy Obryte w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 
Obryte na rok 2010 została podjęta. 
 
Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przew. RG udzielił głosu Panu Wójtowi.  
 
P. Wójt –1) dot. interpelacji P.Smyka - co do przystanków to musimy przesunąć środki, które 
otrzymamy na hydrofornię w Cyganach. Przetarg jest już ogłoszony. Przystanki będą kosztowały 
ok. 60.000,00 zł. Będzie też ogłoszony przetarg na drogę żwirową w Bartodziejach. 
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P. Smyk – z hydroforni wszystkie pieniądze bierzemy. Czy nam wystarczy tych pieniędzy. 
P. Wójt – 2)dot. interpelacji  P.Mroczkowskiego J. - przepusty na Skłudy są zakupione. Trzeba je 
tylko założyć. Rów przy szkole poprawimy. 
P. Przew. RG – może Wójt zakupi taką łyżkę do koparki, do oczyszczania rowów i wszystkie te 
rowy w gminie by udrożnił. 
P. Wójt – 3) dot. interpelacji P.Radeckiego - przepusty do P. Radeckiego już są zakupione. 4) dot. 
interpelacji P.Pudlisa - na kanalizację mamy 300.000,00 zł. i za tyle można już ją zrobić. Nie ma 
naboru wniosków na kanalizację. 
P. Pudlis – nie ma naboru wniosków, mieszkańcy chcą jechać do Warszawy , żeby im wyjaśniono, 
jak naprawdę jest z tymi wnioskami.  
P. Wójt – 11 miesięcy leżał wniosek na hydrofornię w Cyganach. Jak nie ma naboru, to nie można 
składać wniosków. Świadectwa za świnie - to jest  konkurencja i wolny rynek, więc biorą , ile chcą. 
P. Pudlis – tak nie może być ,  musi być ustawowo określona jakaś stawka za świadectwa. 
P. Jarosik – stawka podstawowa wynosi 17 zł plus jeszcze lekarz bierze za dojazd. 
P. Przew. - to może kierownik Referatu Rolnictwa niech się tą sprawą  zainteresuje. 
P. Smyk – lekarza weterynarii trzeba zaprosić, niech nam wyjaśni tą sprawę. 
P. Przew.RG – jeżeli się przemieszcza ze stada do stada to się płaci, a jak ze stada do ubojni – to 
nie. 
P. Wójt –5) dot. interpelacji P.Łacha - na Mokrusie przykryjemy ten piasek żwirem, żeby nie 
zniknął. 6) dot.. interpelacji P.Jarosika - krzaki na Bartodziejach może zdążymy wyciąć przed 
żniwami. 7) dot. interpelacji P.Przew.RG – przepust k. P.Kostruskiego zrobimy.Jeśli chodzi o drogę 
na Tocznabiel , to przerabiamy dokumentację, w ciągu miesiąca ma być gotowa i będzie ogłoszony 
przetarg. 8) dot. interpelacji P.Oleksy-  droga Psary Nowiny - geodeta zrobił już mapy i będziemy 
rrealizować. 
P. Oleksa – czy pieniądze na tą inwestycją będą. 
P. Abramczyk – planujemy wziąć z  emisji obligacji komunalnych zarówno na  drogę Psary Nowiny 
jak też drogę na Tocznabiel. 
 
Ad.8. Wolne wnioski i informacje. 
 
P. Smyk – byliśmy z Panem Wójtem na spotkaniu z dziećmi. Trzeba wymienić eternit na  dachu 
tego Domu Kultury,   bo dach przecieka.. Na budynek poszło tyle pieniędzy, to teraz trzeba o niego 
zadbać. 
P. Wójt – eternit jest już wymieniony, ale jeszcze tam w jednym miejscu przecieka. Już mówiłem   
P. Skoczylasowi i P. Postkowi , to naprawią  ten dach, żeby nie przeciekał. 
 
 
Ad.9. Zakończenie obrad. 
 
 
Godz. 10.35 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXI Sesji Rady Gminy 
Obryte. 
 
     Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant: 
 
 /Zofia Bala/ 
                             Przewodniczący Rady Gminy 
 
             /Sławomir Podpora/ 


